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Sent: Fri 1/29/2021 9:58:44 PM

Subject: FW: Gesprekje zojuis

Received: Fri 1/29/2021 9:58:44 PM

Ter informatie, waren onderwerpen die opkwamen in dagafsluiting waar team onvoldoende beeld bij had kunnen krijgen.
Groet,

.
<BERFEIN@ minvws.n|>; IERIEEICEREY.

512e} ( 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e 51.2¢§

BE (Bd)

Onderwerp: Gesprekje zojuist

Hi, als beloofd even wat langer met [ERIE gesproken over verschillende dingen, waaronder paar onderwerpen zoals door jullie
genoemd in standup.

Korte terugkoppeling daarop:
- Stand voorstel 2,5 min per week? Heb vrij uitvoerig over gesproken. De eerste tekst van RIVM nav verzoek BIEeerder

deze week is toch een beetje de uitharding van de koers die al is ingezet met een zekere plus (er wordt daarbij geleund
op de 700k door GGD, met dan ruime potentie huisartsen en ook deel ziekenhuizen.) Maar interessante vraag is vooral:

wat als huisartsen/fijnmazigheid niet kan ivm bijv nieuw gebleken operationele omstandigheden of eigenschappen van

een vaccin?

Lang verhaal kort, ik ga mede namens ERESRED vragen om (iam [IEEE waar nuttig etc) toch ook een variant

in het voorstel/plan op te nemen wat minder leunt op huisartsen en wel de grote aantallen moet realiseren. (Heeft niet

zozeer met de huisartsen te maken, maar gaat om een scenario wat onverhoopt vooral op centrale plekken moet

leunen.) En dan de vraag wat dat vraagt en wie wat zou moeten doen dan (GGD? Defensie? Ziekenhuizen?) Gewoon om

het op tafel te hebben. Beoogd om bi BERET te bespreken, in te brengen door RIVM wmb.
- Materiaalplan wat is stand? inmiddels duidelijkheid rond spuiten, in beeld gebracht (zie info met grafieken hoeveel

spuiten, hoeveel leveringen wanneer etc), ook komt er komende week intern RIVM een soort dashboard beschikbaar met

aantallen materialen en andere cijfers kon even niet noemen welke precies) maar hij vond de suggestie om daar

een paar screenshots van mee te nemen bij volgend [BIEEEZMwel nuttig. Als dit een goed instrument blijkt om zicht te

hebben op relevante aantallen/ randvoorwaarden kan ons dit ook weer helpen bij brieven/antwoorden kamervragen etc.

Het afmaken van een alomvattend materiaalplan lijkt idd op dit moment lastig want iedereen van die club is druk met

het organiseren/doen uitgaan van de verzendingen zelf.
- Dashboard: jullie gaven aan dat de ‘aantallen geleverd’ vandaag nog niet beschikbaar waren/kwamen (naast ook

achterlopen ‘aantallen geprikt’) en RIVM aangaf mogelijk maandag (pas) evt. met iets te komen [EE gaf aan dat ook

hierover eerder vanavond contact hebben gehad. As we speak zijn er mensen aan het

rekenen/inventariseren, hij verwacht vanavond laat/morgenochtend eerste uitkomsten daarvan, de noodzaak om zsm de

onderrapportage in te halen is hem helder ook mhoo de internationale lijstjes. Ik ga er vanuit dat deze cijfers dan ook

snel weg vinden naar dashboard ( i

- Ook over verloop scenario overleg gesproken, koppel ik wel even aan[IIIEEterug.

Grosten,


